



COMMISSION SCOLAIRE SIR-WILFRID-LAURIER
SIR WILFRID LAURIER SCHOOL BOARD

**SPECIAL MEETING
OF THE
COUNCIL OF COMMISSIONERS
September 6, 2023**

PUBLIC NOTICE is hereby given that a SPECIAL MEETING of the Council of Commissioners of the Sir Wilfrid Laurier School Board will be held on September 6, 2023, at **12:00 p.m.**, in the boardroom of the Administration Centre, 235, montée Lesage, Rosemère (Québec) and via videoconference in accordance with sections 163 and 169 of the Education Act. It is to be noted that the meeting will be broadcast online. Therefore, members of the public who wish to attend the meeting at a distance can do so on the following website: <http://bit.ly/swlsbcouncil>. Questions related to agenda items can be sent in the "Questions and Answers" section of said website. The chairperson will provide any available answers during the question period.

Agenda

1.0	Opening of Meeting	
	1.1 Acknowledgement of the Land	INFO
2.0	Approval of the Agenda	RES
3.0	Director General Posting	RES
4.0	Question Period.....	INFO
5.0	Adjournment of Meeting	RES

Given at Rosemère (Québec)
September 1st, 2023
M^e Giovanna Ortona, Interim Secretary General



COMMISSION SCOLAIRE SIR-WILFRID-LAURIER
SIR WILFRID LAURIER SCHOOL BOARD

**SÉANCE EXTRAORDINAIRE
DU
CONSEIL DES COMMISSAIRES
6 septembre 2023**

AVIS PUBLIC est par la présente donné qu'une SÉANCE EXTRAORDINAIRE du conseil des commissaires de la Commission scolaire Sir-Wilfrid-Laurier sera tenue le 6 septembre 2023 à **12 h 00** dans la salle du conseil au centre administratif, 235, montée Lesage, Rosemère (Québec) et par visioconférence, et ce, conformément aux articles 163 et 169 de la Loi sur l'instruction publique. Il est à noter que la séance sera également diffusée en ligne. Par conséquent, les membres du public souhaitant y assister à distance pourront le faire en se rendant sur le site Web suivant : <http://bit.ly/swlsbcouncil>. Les questions concernant les points à l'ordre du jour pourront être posées dans la section du site Web réservée à cette fin. Le président fournira des réponses pendant la période de questions.

Ordre du jour

- | | | |
|-----|---|------|
| 1.0 | Ouverture de la séance | |
| 1.1 | Reconnaissance du territoire | INFO |
| 2.0 | Adoption de l'ordre du jour..... | RÉS |
| 3.0 | Affichage – poste de directeur générale ou directrice générale..... | RÉS |
| 4.0 | Période de questions | INFO |
| 5.0 | Clôture de la séance..... | RÉS |

Fait à Rosemère (Québec)

Le 1^{re} septembre 2023

M^e Giovanna Ortona, secrétaire générale par intérim